
 

21 september 2020 
Onderwerp: art 36 vragen Zorgen bewoners 5G masten sterflats Grote Waal 

Geacht college, 

De installatie van het 5G-netwerk, bedoeld om grotere hoeveelheden data sneller draadloos te 
kunnen doorsturen, vereist de bouw van veel meer masten in stedelijke gebieden. In de 
beantwoording van onze vragen aan het college d.d. 31 oktober 2019 erkent het college dat er een 
aantal risico’s zijn met het netwerk 5G. 

We zijn nu een jaar verder, en in de Grote Waal worden op dit moment gewerkt aan de bouw 
van deze masten op het dak van de Sterflats. 
De communicatie naar de bewoners over plaatsing van deze installatie door zowel de 
woningstichting Intermaris maar ook de KPN baart GroenLinks echter zorgen. 

GroenLinks heeft dan ook de volgende vragen; 

1. Is het college het met GroenLinks eens, dat de communicatie aan de bewoners van de 
Sterflats door Intermaris en de KPN te wensen overlaat? 

2. Komt Intermaris de belofte aan de VH de BOOG, om géén 5G masten te plaatsen op het 
dak van de Sterflats niet na? Zo nee, waarom niet? 

3. Er is onrust onder bewoners, die vindt GroenLinks terecht; hoe gaat het college die 
wegnemen? 

4. Tenminste zou GroenLinks graag zien, dat eerst een goed overleg moet plaatsvinden tussen 
betrokkenen, voor dat er masten geplaatst worden. Kan het college dit op korte termijn 
nog richting Intermaris en andere betrokkenen in gang zetten? 

Wij kijken uit naar de beantwoording van deze vragen,  

Met vriendelijke groet, 

Met vriendelijke groet, Ingrid Tillema, 
Raadslid GroenLinks Hoorn 
Cc pers 


